
Fra: Johnny Søgnen <jsognen@hotmail.com> 
Sendt: onsdag 29. august 2018 10.00 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: SV:  
Vedlegg: Innspill til ny kommuneplan for Radøy 180908.doc; Komuneplan 

2009 1021 260309.doc 
 

Hei 
Viser til tidligere innspill til kommuneplan for Radøy. 
Kommunen har tidligere mottatt et innspill fra meg vedr. omregulering av mi eiendom på 
Syltaneset. Da kommuneplanen ble lagt på "is" ble derfor alle innspill gjort også lagt på "is". 
 
Dette er et innspill/sak som tidligere har vært til behandling. Ved utarbeidelse av forrige 
kommuneplan forelå det et forslag fra meg til omregulering av min eiendom. Tross politiske 
flertall for forslaget ble forslaget nedstemt grunnet måten saken ble fremlagt til avstemning. 
Håper dette blir tatt med i betraktningen ved denne revisjonen av arealplan/kommuneplan 
og at kommunen er villig til rette opp den feil som ble gjort den gang. 
Viser til mail under. 
 
Jeg har forstått det slik at arbeidet med kommuneplanen nu er tatt opp igjen og at alle 
innspill som tidligere er fremkommet vil bli behandlet. 
Jeg går derfor ut fra mitt innspill som ble innsendt i f m revidering av  kommuneplanen er 
med i denne behandlingen. 
Legger ved 2 bilag som tidligere er oversendt kommunen. 
Håper på et positivt svar. 
mvh 
Jorun Søgnen 
Riplegården 60, 
5161 Laksevåg 
eier 21/5 
 

 
Fra: Radøy Kommune <postmottak@radoy.kommune.no> 
Sendt: tirsdag 13. mars 2012 14.07 
Til: 'Johnny Søgnen' 
Emne: SV:  
  
Hei 
Dykkar innspel er mottatt og ført i sak 11/1120 planstrategi. Det er Kjersti Flatråker som er 
sakshandsamar.  
  
  
Med helsing 
Monika Soltveit Gabrielli 
Radøy kommune 
Kultur- og sørvistorget  
monika.gabrielli@radoy.kommune.no 
  

mailto:postmottak@radoy.kommune.no
mailto:monika.gabrielli@radoy.kommune.no


  
  
  

Fra: Johnny Søgnen [mailto:jsognen@hotmail.com]  
Sendt: 12. mars 2012 16:41 
Til: Radøy Kommune 
Emne:  
  
Til Radøy kommune. 
  
Hei 
Vedlagt følger innspill til revidert kommuneplan for Radøy.  
Under møte/orientering fremkom det at kommuneplanen ville bli revidert regelmessig og vi har derfor 
valgt å sende inn forslag til revidering. 
  
Som administrasjonen kjenner til har jeg klaget på saksbehandlingen/avstemningen vedr. vedtaket om 
ny kommuneplan. 

Jeg ønsker at denne klagen går parallelt med mitt forslag til revidering.  
  

Som det har fremgått av tidligere saksbehandling er det ikke kommer innsigelser som 
berører vårt område på Syltaneset. Det var før avstemning om kommuneplan flertall for å 
godkjenne vårt forslag som da lå inne i kommuneplan.  
Håper derfor at denne positive holdning forsatt er tilstede og håper på en rask 
tilbakemelding.18.08.2008 

  

Vedlagt ligger: 
Innspill til revidert kommuneplan av 12.03.2011 

Innspill til kommuneplan av 18.09.2008 

Høringsuttalelse vedr kommuneplan av 5.06.2011.  
  

Skulle mitt forslag til revidering bli positivt mottatt og vedtatt ser jeg selvsagt ikke behov for 
at min klage vedr tidligere vedtak blir opprettholdt.  
 

Ha en fortsatt fin dag   
Vennlig hilsen 

Jorun og Johnny Søgnen,                                               

Riplegården 60, 

5161 Laksevåg 

Norway 
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